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KIF Alpin Møtereferat - styremøte 
 

Møte dato: 5.8.2020   Sted: Funkelia/KIF- huset 
 

Skrevet av: Camilla Solsvik 
 

Sign:  Date: 5.8.2020 

 
Deltakere      Ikke tilstede 

Elsa Giljan 
Rodolphe Peillaud 
Thomas Sem Grøstad 
Camilla Solsvik 
Jostein Tandberg 
Thomas Løver 

 

  
 

Punkt Referat 
 

Agenda:  
 
Gjennomgang av forrige referat.  
 

1. Befaring i skisenteret 
2. Godkjenning treningsavgifter 
3. Sesongavslutning 19/20 – 22. august 
4. Annet 

 
  
1.  Befaring skisenteret 

• Thomas L og Rodolphe P har gjort en stor opprydning i sommer og samlet alt 
utstyret til KIF Alpin i målbua og i containeren vår 

• Ca 400 brukbare premier ble funnet. Materialansvarlig Emma Wijnans jobber med 
å lage oversikt og gjøre premiene klare til å brukes på kommende renn. 

• Dokumenter lagret i snowboard- bua er flyttet til KIF-huset, Styret går gjennom 
papirer og arkiverer dokumentene på KIF- huset.  
 

2.  Godkjenning treningsavgifter sesong 20/21 
• 75’ ble innvilget til reduksjon i Kongsberg- pakkene 
• Budsjett Sportslig Leder la fram ble godkjent 
• Påmelding sendes ut så snart det er klart 
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3. Sesongavslutning 22. august 12:00 – 14:00 
• Publisere sak på FaceBook, link til påmelding 
• Premier er ok, resultater er beregnet  
• Sted: Kongsgårdsmoen skole- ute 
• Mat – noe bevertning/pizza  

4. Annet 
• Sak til neste styremøte- Målbua og evt. oppgradering 
• Tilhenger trenger en sjekk på bremser før salg, ny pris var 50’. Ny tilhenger kr 20’ 

til 25’ 
• Bestille opplæring av Rubic i uke 37, styret, trenere og foreldrekontakter inviteres  
• Trenger plass til lagring av premier 

 
5.  Sak 

•  
6.  Sak 

•  
7.  Sak  

•  
8. Sak 

•  
9. Sak 

•  
10.  Sak 

•  
11.  Sak 

•  
12. Sak 

 
13. Sak 
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